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RADA OSIEDLA "GLINKA 1''
Protokół nr 412020

Członkowie Rady osied|a - według Iisty obecności (załącznik)
Obecnych: 7 Radnych
Nieobecnych: 8 Radnych

Porządek sesji:
'1. Otwarcie sesji
2. Ustalenie programu pracy Rady na rok2020
3' Przedstawienie informacji na temat podjętych przez Ro działań zmierzających do
poprawy bezpieczenstwa w ruchu drogowym na terenie Osiedla
- uczestnictwa w komisjach RM
- działan i ndywid ual nych
4. omówienie najblizszych inicjatyw podejmowanych przez Ro
- propozycji do budżetu pańycypacyjnego Miasta
- organizacji spotkań z mieszkańcami
5' Dyskusja nad sposobami i moz|iwościami informowania mieszkańców o działaniach Ro,
wnioski do uwzg|ędnienia W programie pracy Rady osied|a
6' Przedstawienie spraw aktua|nych i wniosków Radnych
7. Zamknięcie sesji

ad. 1

Sesja została otworzona przez Przewodniczącego Rady osiedla, pana Tomasza Dudek.
Został odczytany p|an spotkania Rady, przyjęty jednogłośnie.

ad.2
Zap|anowano daty spotkań Rady osied|a na 2020 rok'
23.04.2020 (czwartek)
04.06.2020 (czwartek)
10.09.2020 (czwartek)
22.10.2020 (czwartek)
03'12'2020 (czwańek)

ad. 3
W ostatnich tygodniach Radni uczestniczyli w spotkaniach Komisji Rady Miasta: Komisji
Gospodarki Przestrzennej i lnfrastruktury (uczestniczyli: Olga Dudek, Anna Kulczyk-
Szymańska oraz Tomasz Dudek) oraz Komisji Porządku Pub|icznego, Spraw Społecznych i

Samorządowych (uczestniczył Tomasz Dudek).
- Udział w Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury związany był z

wystosowanymi 2 pismami od Radnych Osiedla: Olgi Dudek, Anny Kulczyk-
Szymańskiej oraz Marzeny Marońskiej W sprawach związanych zbezpieczeństwepn.
oraz ruchem na osied|u. Pisma dotyczyły: przejścia dla pieszych na u|icy
Budow|anych w oko|icach Carboautomatyki (doświet|enie przejścia oraz jego
wyniesienie) oraz uIicy GIińczańskiej (m'in. nama|owanie pasów oddzie|ających ruch,
oświet|enie przejścia d|a pieszych' insta|acja bramownic, ustanowienie reguły.prawej
ręki). Przedstawiona została odpowiedz na pismo w sprawie przejścia d|a pieszych
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